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                 OBEC ARNUTOVCE 
             Arnutovce 64, 053 13 Arnutovce 
                                              
                                            ZÁPISNICA  

z 29. zasadnutia OZ v Arnutovciach, konaného dňa 26.1.2022  
                                (streda) o 17:00 hod. v budove obecného úradu v Arnutovciach 

PRÍTOMNÍ:  
- starostka obce: Mgr. Zuzana Toporcerová 
- prítomní poslanci: MUDr. Štefan Zelený, Mgr. Miroslav Pomajdík, Katarína Hrubiznová, Ing. Martina 

Poláková 
- neprítomní poslanci: Rastislav Frankovič, Marek Macala, Mgr. Peter Roxer  
- ďalší prítomní: PhDr. Martin Gonda, zapisovateľ, Dana Hojnošová, kontrolórka obce 
 
Program zasadnutia: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu 

4. Kontrola uznesení 

5. Mandátna zmluva pre stavebný dozor 

6. Rozpočtové opatrenie č. 4/2021 

7. Nákup pozemkov MUDr. Bibiana Jančošková 

8. Rôzne 

- žiadosť o prenájom sály 

- špeciálne sociálne poradenstvo prostredníctvom mobilného poradenstva vykonávaného Spišskou 

katolíckou charitou 

  

9. Záver 

K bodu č. 1 - Otvorenie zasadnutia  
Rokovanie obecného zastupiteľstva prebehlo za dodržania platných protiepidemiologických opatrení. Pani 

starostka otvorila zasadnutie a konštatovala prítomnosť štyroch poslancov.  
 
K bodu č. 2 - Určenie zapisovateľa 

Za zapisovateľa bol určený PhDr. Martin Gonda. Overovateľmi zápisnice boli určení poslanci MUDr. Štefan 
Zelený a Katarína Hrubiznová 

 
Návrh uznesenia č. 234/1/2022: Obecné zastupiteľstvo v Arnutovciach schvaľuje zapisovateľa PhDr. Martina Gondu 
a overovateľov zápisnice MUDr. Štefana Zeleného a Katarínu Hrubiznovú.  
Hlasovanie (17 05 hod.):   

ZA: 4    MUDr. Štefan Zelený, Mgr. Miroslav Pomajdík, Katarína Hrubiznová, Ing. Martina Poláková 
PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 
NEPRÍTOMNÍ: 3 Rastislav Frankovič, Marek Macala, Mgr. Peter Roxer 

UZNESENIE č. 234/1/2022 bolo prijaté. 
 
K bodu č. 3 - Schválenie programu zasadnutia 
Rokovanie pokračovalo schválením programu podľa pozvánky. 
 
Návrh uznesenia č. 235/1/2022: Obecné zastupiteľstvo v Arnutovciach schvaľuje program zasadnutia OZ v znení 
doručenej pozvánky. 
Hlasovanie (17 07 hod.):   

ZA: 4    MUDr. Štefan Zelený, Mgr. Miroslav Pomajdík, Katarína Hrubiznová, Ing. Martina Poláková 
PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 
NEPRÍTOMNÍ: 3 Rastislav Frankovič, Marek Macala, Mgr. Peter Roxer 

UZNESENIE č. 235/1/2022 bolo prijaté. 
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K bodu č. 4 – Kontrola uznesení 

Pani kontrolórka Dana Hojnošová vykonala kontrolu uznesení OZ zo dňa 17.12.2021, v závere konštatovala, že 
uznesenia boli splnené alebo sú v plnení.   
 
Návrh uznesenia č. 236/1/2022: Obecné zastupiteľstvo v Arnutovciach berie na vedomie kontrolu uznesení 

z posledného obecného zastupiteľstva.  

Hlasovanie (17 10 hod.):   

ZA: 4    MUDr. Štefan Zelený, Mgr. Miroslav Pomajdík, Katarína Hrubiznová, Ing. Martina Poláková 
PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 
NEPRÍTOMNÍ: 3 Rastislav Frankovič, Marek Macala, Mgr. Peter Roxer 

UZNESENIE č. 236/1/2022 bolo prijaté. 
 

K bodu č. 5 – Mandátna zmluva pre stavebný dozor 

Pani starostka informovala poslancov, že nebolo ľahké nájsť osobu na stavebný dozor, ktorý by mal oprávnenie na 

vodné stavby. Po mnohých pokusoch sa dohodla s Ing. Mravom na podmienkach a primeranej cene. Po odovzdaní 

staveniska a začatí prác tu bude stavebný dozor chodiť jeden krát týždenne a potom podľa potreby a situácie.  

Návrh uznesenia č. 237/1/2022: Obecné zastupiteľstvo v Arnutovciach schvaľuje mandátnu zmluvu na výkon 

stavebného dozoru pri investičnej akcii „Intenzifikácia ČOV Arnutovce“ uzatvorenú s Ing. Františkom Mravom v sume 

3 600,- Eur s DPH.  

Hlasovanie (17 15 hod.):   

ZA: 4    MUDr. Štefan Zelený, Mgr. Miroslav Pomajdík, Katarína Hrubiznová, Ing. Martina Poláková 
PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 
NEPRÍTOMNÍ: 3 Rastislav Frankovič, Marek Macala, Mgr. Peter Roxer 

UZNESENIE č. 237/1/2022 bolo prijaté. 

K bodu č. 6 – Rozpočtové opatrenie č. 4/2021 

Pani kontrolórka Dana Hojnošová poskytla poslancom detailnejšie údaje k rozpočtovému opatreniu, ktorým sa 

menili sumy medzi položkami a z dôvodu zaúčtovanie príjmov z dotácii sa menila aj výška celkového rozpočtu obce.  

Návrh uznesenia č.238/1/2022: Obecné zastupiteľstvo v Arnutovciach berie na vedomie rozpočtové opatrenie č. 

4/2021.  

Hlasovanie (17 20 hod.):   

ZA: 4    MUDr. Štefan Zelený, Mgr. Miroslav Pomajdík, Katarína Hrubiznová, Ing. Martina Poláková 
PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 
NEPRÍTOMNÍ: 3 Rastislav Frankovič, Marek Macala, Mgr. Peter Roxer 

UZNESENIE č. 238/1/2022 bolo prijaté. 
 

K bodu č. 7 - Nákup pozemkov MUDr. Bibiana Jančošková 

Pani starostka predložila poslancom súpis parciel, ktoré vlastní pani MUDr. Jančošková. Pred pozemkovými úpravami 

sa v súlade s uznesením poslancov snaží obec nakúpiť pozemky v cene 2 a 5 Eur, aby sa nakúpené pozemky v procese 

komasácie využili na účely potrebné pre obec. Poslanci súhlasili s prípravou zmluvy.    

Návrh uznesenia č. 239/1/2022: Obecné zastupiteľstvo v Arnutovciach  

a) schvaľuje kúpu pozemkov od MUDr. Bibiany Jančoškovej, Michalovce v cene, ktorá bola určená na uznesením č. 

166/4/2021, t.j.: 

- v cene 2,- Eur/1m2: podiely v parcelách EKN 622, EKN 635, EKN 663, EKN 701, EKN 742, EKN 859, EKN 867, EKN 

926/1, EKN 926/2, EKN 944/1, EKN 944/2, EKN 960/1, EKN 960/2, EKN 983/1, EKN 983/2, EKN 1003, EKN 1019, EKN 

1040, EKN 1075, EKN 821, EKN 259, EKN 279, EKN 288, EKN 315, EKN 336, EKN 362, EKN 380, EKN 409, EKN 430, EKN 
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462, EKN 479, EKN 493, EKN 525, EKN 564, EKN 568, EKN 585/1, EKN 585/2, EKN 585/3, EKN 113, EKN 152, EKN 160, 

EKN 199, EKN 231, EKN 242, EKN 903, EKN 173/2, EKN 173/1, EKN 263, EKN 435, EKN 520, EKN 629/3, EKN 838, EKN 

953/1, EKN 953/2, EKN 988/2, EKN 1035  

- v cene 5,- Eur/1m2: podiely v parcelách EKN 716, EKN 90273, EKN 90797, EKN 802, EKN 604 

- spolu výmera všetkých podielov: 5 215,02 m2, cena spolu: 11 154,60,- Eur 

b) poveruje starostku obce vypracovaním kúpnej zmluvy medzi obcou Arnutovce a vlastníkom,  

c) súhlasí s úhradou kúpnej ceny v sume 11 154,60,- Eur z rezervného fondu obce 

d) súhlasí, že úhradu poplatku za návrh na vklad a vyhotovenie kúpnej zmluvy bude znášať obec Arnutovce 

Hlasovanie (17 25 hod.):   

ZA: 4    MUDr. Štefan Zelený, Mgr. Miroslav Pomajdík, Katarína Hrubiznová, Ing. Martina Poláková 
PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 
NEPRÍTOMNÍ: 3 Rastislav Frankovič, Marek Macala, Mgr. Peter Roxer 

UZNESENIE č. 239/1/2022 bolo prijaté. 

K bodu č. 8 – Rôzne 

Žiadosť o prenájom sály 

Na obec prišla žiadosť pani Vernarskej o prenájom sály na cvičenie. Poslanci súhlasili a po diskusii určili cenu 10,- Eur 

za 1 hodinu, čo vychádza z ceny, ktorá sa ponúkala v roku 2021 pre šermiarov, ktorí nakoniec pre pandémiu obecnú 

sálu nevyužívali.  

Návrh uznesenia č. 240/1/2022: Obecné zastupiteľstvo v Arnutovciach súhlasí s prenájom sály obecného úradu 

pre žiadateľku Janu Vernarskú, Spišské Tomášovce na účely cvičenia zumby, za podmienky, že cena za 1 hod bude 

10 Eur.  

 Hlasovanie (17 30 hod.):   

ZA: 4    MUDr. Štefan Zelený, Mgr. Miroslav Pomajdík, Katarína Hrubiznová, Ing. Martina Poláková 
PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 
NEPRÍTOMNÍ: 3 Rastislav Frankovič, Marek Macala, Mgr. Peter Roxer 

UZNESENIE č. 240/1/2022 bolo prijaté. 

Sociálne poradenstvo 
Pani starostka informovala poslancov, že obec využije ponuku Spišskej katolíckej charity, ktorá bude raz týždenne na 

obecnom úrade poskytovať pre klientov špeciálne sociálne poradenstvo prostredníctvom mobilného poradenstva. 

Na túto službu nemá obec žiadne náklady.   

Nákup softvérového vybavenia 

Pani starostka informovala poslancov, že na softvérové vybavenie boli v rozpočte na rok 2022 schválené financie 4 

000,- Eur. Poslancom tak prekladá konkrétnu ponuku, ktorú predstavil odborný referent PhDr. Martin Gonda. Gonda 

poslancov informoval, že sa zakúpi softvér Korwin na vedenie pokladnice a účtovníctva. Nový softvér umožní 

napríklad elektronické vystavovanie príjmových a výdavkových dokladov a vysokú kompatibilitu s vybavením 

elektronických služieb pre obce, ktoré sa prepájajú na DCOM. Program Memphis je elektronická registratúra pošty 

a dokumentov, a tento program sa použije aj na existujúcu E-schránku obce, ktorú máme tiež cez DCOM. Zmena 

softvérového vybavenia súvisí potrebnými elektronickými službami, ktoré má obec poskytovať. Prvá faktúra 

obsahuje aj školenia pre zamestnancov, nie je vylúčené, že v prípade potreby sa objednajú ďalšie hodiny školení. 

Časť existujúcich databáz si do nového softvéru prenesú zamestnanci sami (ručne), ostatné veľké databázy sa spravia 

elektronicky, čo zohľadňuje predložená cenová ponuka. V rámci uplatňovania elektronických služieb ide o jeden 

z krokov elektronizácie, v budúcnosti príde potreba nákupu ďalších kompatibilných softvérových riešení.  

Návrh uznesenia č. 241/1/2022: Obecné zastupiteľstvo v Arnutovciach schvaľuje nákup softvérových programov 

Korwin a Memphis vrátane licenčných poplatkov, implementačných služieb, konverzie a školenia v celkovej sume 

3 766,87 Eur s DPH s dodávateľom DATALAN, a.s., Krasovského 14, 851 01 Bratislava.   
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Hlasovanie (17 35 hod.):   

ZA: 4    MUDr. Štefan Zelený, Mgr. Miroslav Pomajdík, Katarína Hrubiznová, Ing. Martina Poláková 
PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 
NEPRÍTOMNÍ: 3 Rastislav Frankovič, Marek Macala, Mgr. Peter Roxer 

UZNESENIE č. 241/1/2022 bolo prijaté. 

Geologický vrt pre vodojem 
Pani starostka informovala poslancov, že ak by sa v budúcnosti realizovala stavba vodojemu, tak z technického 
hľadiska bude potrebné spraviť najprv geologický vrt, aby sa zistilo aké je tam podložie.  
 
Cena energií 
Pani starostka informovala, že zrejme nastane výrazný nárast platieb za energie, zatiaľ nemáme prvé faktúry a nevie 
sa k tomu bližšie vyjadriť.  
 
Autobusové zastávky  
Ohľadom projektu rekonštrukcie autobusových zastávok zo strany KSK bolo ďalšie stretnutie, kde sa najprv hovorilo, 
že sa pôjde aj do vyvlastňovania, no teraz upozornili, že tam, kde budú problémy s pozemkami, môže nastať situácia, 
že obec vyradia z projektu. To sa môže stať aj našej obci, ak by Lesné a pozemkové spoločenstvo Arnutovce 
nesúhlasilo s projektom autobusových zastávok na ich parcelách.  
 
Návrh ihriska  
Pani starostka informovala, že mala stretnutia k multifunkčnému ihrisku. Musíme presne vedieť, aký chceme poklad 
– buď pevný alebo zhutnený. Sú ďalej rôzne moduly a veľkosti. Po diskusii sa upresnilo, že by to mala byť umelá 
tráva, mantinely a plocha na futbal, volejbal, tenis. Ostatné prvky (basketbalové koše) podľa finančných možností. 
Prvé prieskumy ohľadom ceny ukazujú, že multifunkčné ihriská sa robia v cenách okolo 100 000,- Eur.  

 
 Na záver pani starostka poďakovala prítomným poslancom za účasť na tomto zasadnutí.    

V Arnutovciach, dňa 10.2.2022     
                                                                     
Zapísal:    PhDr. Martin Gonda 
 
Zápisnicu overili:   Katarína Hrubiznová                                                                                     Mgr. Zuzana Toporcerová  

MUDr. Štefan Zelený              starostka obce 
 
 
 
 
 

 
 


